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رئیس سازمان فناوری اطلاعات ایران اعلام کرد:
 جابجایی پیام بیش از یک میلیون کاربر

 از طریق طرح »اینترکانکشن«
رئیس سازمان فناوری اطلاعات ایران گفت: از ابتدای راه اندازی پروژه اتصال 
متقابل پیام رسان های بومی و اینترکانکشن تاکنون، پیام بیش از یک میلیون 

کاربر در این بستر جابه جا شده است.
محمد خوانساری رئیس سازمان فناوری اطلاعات ایران در یکی از پیام رسان های بومی در 
پاسخ به یکی از کاربران در خصوص آخرین وضعیت پروژه اتصال متقابل پیام رسان های بومی 
و اینترکانکشن گفت: در حال حاضر پیامرسان های بومی که قابلیت اینترکانکشن را راه اندازی 
کرده اند در حال فعالیت هستند و از ابتدای راه اندازی تاکنون پیام بیش از یک میلیون کاربر در 

این بستر جا به جا شده است.
وی افزود: یکی دیگر از پیام رسان ها که این قابلیت را نداشت در حال حاضر تست نهایی برای 
راه اندازی را انجام داده و به زودی در چرخه سرویس قرار می گیرد و پیام رسان دیگر اعلام کرده 
که برای راه اندازی به زمان بیشتری نیاز دارد.رئیس سازمان فناوری اطلاعات ایران تصریح کرد: 
موضوع گروه ها و کانال های مشترک نیز در دستور کار است اما به دلیل پیچیدگی های فنی، زمان 
زیادی برای پیاده سازی نیاز دارد.خوانساری در پایان گفت: تجربه فعلی با همفکری پیام رسان ها و 

تیم خبره پیاده شده است اما پذیرای پیشنهادهای جدید هستیم.

 روسیه استفاده از آیفون را 
برای مقامات ممنوع کرد

پس از آنکه سرویس اطلاعاتی روسیه اپل را متهم به همکاری با دولت آمریکا 
برای انجام عملیات خرابکارانه کرد، به مقامات این کشور دستور داده شد از 

آیفون استفاده نکنند.
نشریه فایننشال تایمز در خبری اعلام کرد کارمندان وزارت بازرگانی روسیه از   ۱۷ جولای۲۰۲۳ 
میلادی) امروز( اجازه ندارند از آیفون برای فعالیت های شغلی شان استفاده کنند. حداقل یک 
وزارتخانه در روســیه تصمیم دارد از این دستور پیروی کند. علاوه بر آن شرکت نفتی دولتی 

»روستک« نیز از دستور مذکور پیروی می کند. 
کرملین در ماه مارس ســال جاری میلادی به مقامات اعلام کرد از محصولات اپل استفاده 
نکنند زیر بیم آن می رود که در معرض خطر هک باشند. پس از آن در ماه ژوئن و پس از آنکه 
یک شرکت امنیت سایبری اعلام کرد آیفون هایی با نسخه قدیمی ترiOS در معرض خطر 

شنود قرار دارند، دولت روسیه اپل را به همکاری با سازمان های اطلاعاتی آمریکا متهم کرد.
البته اپل این اتهام را رد کرده است.ممنوعیت استفاده از آیفون توسط مقامات روی مشتریان 
معمولی تاثیرگذار نیست. اپل سال گذشته و پس از حمله روسیه به اوکراین، فعالیت هایش در این 

کشور را متوقف کرد، اما محصولات آن همچنان از کشورهای دیگر وارد می شود.

 سازمان ملل درباره خطرات هوش مصنوعی
 گفتگو می کند

شورای امنیت سازمان ملل نخستین گفتگوی رسمی درباره هوش مصنوعی را 
فردا در نیویورک برگزار می کند. 

این درحالی است که انگلیس خواهان گفتگویی بین المللی درباره تاثیر این فناوری بر صلح و 
امنیت جهانی شده است. دولت های سراسر جهان نیز مشغول بررسی هستند تا خطرات هوش 
مصنوعی را کاهش دهند. این فناوری می تواند اقتصاد جهان را تغییر شکل و چشم انداز امنیت 

بین المللی را تغییر دهد.
انگلیس در ماه جاری میلادی ریاست دوره ای شورای امنیت سازمان ملل را برعهده دارد و 

خواهان نقشی در رهبری جهانی در زمینه قانونمندسازی هوش مصنوعی است.
جیمز کلورلی وزیر امور خارجه انگلیس فردا ریاست گفتگو در این زمینه را برعهده می گیرد.

در ماه ژوئن آنتونیو گوترش دبیرکل سازمان مللی از پیشنهاد برخی مدیران شرکت های هوش 
مصنوعی برای ایجاد یک سازمان ناظر بر این فناوری مانند آژانس بین المللی اتمی پشتیبانی کرد.

 جریمه روزانه ۱۰۰ هزار دلاری نروژ
 برای مالک فیس بوک

شرکت متا پلتفرم که مالک فیس بوک و اینستاگرام است، بر سر نقض حریم 
خصوصی و تا زمان انجام اقدام لازم، روزانه یک میلیون کرون )۱۰۰ هزار 

دلار( در نروژ جریمه خواهد شد. 
رگولاتور نروژ )Datatilsynet( اعلام کرد که این جریمه روزانه، از چهارم اوت تا سوم نوامبر 
اعمال خواهد شد مگر این که شرکت متا، اقدام لازم را انجام دهد. متا نمی تواند داده کاربران مانند 

موقعیت مکانی را در نروژ جمع آوری و برای اهداف تبلیغاتی، استفاده کند.
توبیاس جودین، مدیر واحد بین  لملل رگولاتور نروژ به رویترز گفت: روشن است که این رفتار، 

غیرقانونی بوده و ما باید اکنون و فورا مداخله کنیم. نمی توانیم بیشتر از این منتظر بمانیم.
شرکت متا اعلام کرد که تصمیم رگولاتور نروژ را بررسی خواهد کرد و این تصمیم، تاثیر فوری 

بر خدمات این شرکت نخواهد گذاشت.
رگولاتور نروژ، تصمیم خود را به »کمیسیون حفاظت داده اروپایی« ارجاع داده و اگر این آژانس 
اروپایی، با آن موافقت کند، می تواند این جریمه را دائمی کرده و تصمیم مذکور شامل کل اروپا 
شود.تصمیم رگولاتور نروژ چند روز پس از آن اعلام شد که دادگاه عالی اتحادیه اروپا در حکمی 

اعلام کرد شرکت متا نمی تواند داده کاربران را برای تبلیغات رفتاری، استخراج کند.
رگولاتور داده ایرلند که محل استقرار دفتر مرکزی اروپایی متا است، در دسامبر اعلام کرد این 
شرکت باید این شیوه را متوقف کند.در مقابل، متا اعلام کرد: ما به تعامل سازنده با رگولاتور ایرلند 
در خصوص پایبندی به تصمیم این آژانس ادامه می دهیم. بحث بر سر مبناهای حقوقی، مدتی 
است که ادامه دارد و کسب و کارها همچنان با عدم قطعیت رگولاتوری در این حوزه، مواجه 

هستند. نروژ عضو اتحادیه اروپا نیست اما بخشی از بازار یکپارچه اروپایی است.

 اپلیکیشن همنام »تردز« 
در صدر پردانلودترین ها ایستاد

از زمان راه اندازی شــدن اپلیکیشن »تردز” )Threads( اینستاگرام، تعداد 
دانلودهای یک اپلیکیشن دیگر با همین نام، افزایش پیدا کرده است. 

 )Slack( نشان می دهد اپلیکیشن »تردز« که جایگزین اسلک Data.ai داده های شرکت
است و از سال ۲۰۱۹ عرضه شده است، شاهد بیش از ۸۸۰ هزار دانلود در iOS در فاصله ششم 
تا ۱۲ ژوئیه بوده است. در حالی که پیش از عرضه شدن »تردز« اینستاگرام، دانلودهای معدودی 
داشت اما اکنون در رتبه ۵۲ پردانلودترین  برنامه های فروشگاه اپ استور در سطح جهانی قرار 
گرفته است و در شماری از کشورهای اتحادیه اروپا شامل آلمان، اسپانیا و ایتالیا حتی موفق شده 
است در دسته ۱۰ اپلیکیشن برتر قرار بگیرد زیرا »تردز« اینستاگرام در اتحادیه اروپا عرضه نشده 
است و متا مانع دسترسی کاربران اروپایی می شود که تلاش می کنند از طریق فیلترشکن، به 

»تردز« دسترسی پیدا کنند.
اپلیکیشــن »تردز« )جایگزین اسلک( با در نظر گرفتن این حقیقت که صاحب وب سایت 
threads.com اســت، از رشد قابل توجه ترافیک وب سایت خود برخوردار شده است. در 
واقع، این شــرکت از آن زمان، نشــانی را در صفحه اول خود قرار داده است که اعلام می کند 
هیچ ارتباطی با اینستاگرام ندارد. همچنین در پروفایل توییتر خود اعلام کرده است که ارتباطی با 

شرکت متا ندارد اما از حضور کاربران استقبال می کند.
بر اساس گزارش وب سایت فناوری انگجت، متا و »تردز«، نخستین شرکت هایی نیستند که 
از برند مشابه استفاده می کنند اما این تصادف از این نظر جالب توجه است که روسو کازی، مدیر 

محصول سابق فیس بوک، یکی از موسسان اپلیکیشن چت کاری »تردز« بوده است.

اخبار کوتاه 

آگهی ابلاغ مشاغل سخت و زیان آور/ شهریار احمدی 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی

اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه 
مدیریت محترم شرکت باختر جام

سلام علیکم
بــه اســتحضار میرســاند مشــاغل درخواســتی آقــای شــهریار احمــدی در کمیتــه بــدوی مــورخ ۱۰/۰۳/۱۴۰۲ مشــاغل 

ســخت و زیــان آور مطــرح و مــورد تأییــد قــرار گرفتــه اســت.
* مقتضــی اســت بــه اســتناد مــواد ۳ و ۶ آییــن نامــه اجرایــی مشــاغل ســخت و زیــان آور طــی مــدت ۲ ســال نســبت 

بــه ایمــن ســازی و بهســازی
محیط کار اقدام فرمائید.

** رأی کمیتــه بــدوی حداکثــر ظــرف ۱۵ روز اداری پــس از ابــلاغ در قالــب فــرم شــماره )۴( قابــل تجدیــد نظــر 
خواهــی در کمیتــه تجدیــد نظــر ایــن اســتان مــی باشــد و در غیــر ایــن صــورت رأی صــادره بــرای اشــخاص داخــل 
کشــور ســه مــاه و بــرای افــراد مقیم خارج کشــور، شــش مــاه از تاریــخ ابــلاغ رأی، مطابــق قانون آییــن دادرســی دادگاه 

هــای عمومــی و انقــلاب در امــور مدنــی، در دیــوان عدالــت اداری قابــل اعتــراض اســت.
هوشیار جوهری
رئیس کمیته بدوی مشاغل سخت و زیان آور استان کرمانشاه 2701

۱۲۱۱/م الف/۱۲

اخطاریه دفترخانه
نام و نام خانوادگی مخاطب: آقای علی میرزازاده هندخاله_شغل:بیکار_اقامتگاه و آدرس:مجهول المکان

موضــوع: در راســتای اجــرای گواهــی عــدم امــکان ســازش بــه شــماره بایگانــی ۰۱۰۰۴99 مــورخ ۱۴۰۲/۰۱/۲۶صــادره 
از شــعبه اول دادگاه کوچصفهــان  همســر شــما خانــم ملیحــه نیکخــواه حشــکوائی بــا بــذل کلیــه ی مهریــه خواهــان 
ثبــت طــلاق از نــوع بائــن یائســه در ایــن دفترخانــه مــی باشــد.لذا از تاریــخ ابــلاغ اخطاریــه بــه مــدت یــک هفتــه 
مهلــت داریــد جهــت ثبــت طــلاق بــه محــل دفترخانــه واقــع در رشــت خیابــان حشــمت مقیمــی ســاختمان آریــا 

طبقــه دوم مراجعــه نمائیــد.
 سر دفتر طلاق 42 رشت_علی زاد کاظمی ماسوله  2465

نوبت اول:۱۴۰۲/۰۴/۱7
نوبت دوم:۱۴۰۲/۰۴/۲7

از اختلاف آبی با طالبان تا اختلاف نقتی با کویت؛ نقد اصلی به کدام تصمیم وارد است؟
ادامه از صفحه یک

اولین منتقد اوضاع کشــور نیروهای سیاسی و مدیران سابق 
هستند که با توجه به رفتار غیر منصفانه جناح اصولگرا و صدا 
وسیما در زمان های سابق ، خود را محق می دانند که بیرحمانه 
عملکردها را زیر سوال ببرند، گروه دوم بازنشستگان سازمانها 
و نهادهای کشــور هستند که از یک طرف با مشکل معیشت 
مواجه اند و از طرف دیگر جایگاهی در نظام تصمیم ســازی و 
تصمیم گیری ندارند و لذا منتقد اوضاع هستند، سومین گروه 
افراد غیر موفق در دولت، رسانه و بخش خصوصی هستند که 
درصددند عدم موفقیت خود را به عوامل بیرونی نســبت دهند 
ولذا مدعی اند که سرتاسر سیستم فاسد است و هیچ کاری در 
کشور بدون زد و بند و رانت انجام نمی گیرد ، من هم منکر سو 
مدیریت و ناکارامدی دولت نیستم ولی باید منتقدین به این سوال 
پاسخ دهند که چرا در دولت آقای هاشمی که منتقد سیاست ها 
و عملکرد دولت مهندس موسوی بود فساد مدیران کشف نشد؟ 
چرا جبهه مشارکت که دولت اصلاحات دست بالا را داشت و به 
شدت منتقد آقای هاشمی و کارگزاران بود اختلاس و فسادی از 
مدیران دولتی منتشر نکرد و از همه مهمتر دولت هزاره سوم که 
با شــعار مبارزه با فساد و تبعیض سکاندار امور کشور شد هیچ 
گزارشی در مورد فساد و تبعیض در دولت اصلاحات منتشر نکرد؟ 
بارها صحبت افشای مافیای نفت و لیست افراد شد ولی اتفاقی 
نیفتاد و نهایتا چرا دولت روحانی موارد میل اموال عمومی توسط 

دولتمردان احمدی نژاد را گزارش ننمود؟ واقعیت این است که در 
این سال ها “میل” سهم اندکی داشته است ولی در بسیاری از 
موارد اموال عمومی “حیف” شده است، این اتفاق نه تنها در دولت 
بلکه در نظام بانکی، صندوقهای بازنشستگی، نهادها و بنگاههای 
بزرگ کشور اتفاق افتاده است و اکنون هم در حال تکرار است، 
متاسفانه در کشور همه در صدد مچ گیری هستند و در جامعه 
کمتر حساسیتی مورد اتلاف منابع وجود دارد! ) صد میلیارد دلار 
پروژه نیمه تمام و بعضا فاقد توجیه اقتصادی روی دست دولت 
مانده و یا حساسیت روی طرح مولد سازی(، از گروه خارج نشین) 
لس انجلس تا آلبانی و پاریس و….( و شبکه های ماهواره ای 
که نمیتوان انتظار انصاف داشت ولی از خودی ها میتوان توقع 

انعکاس واقعیت ها را داشت.
حالا بریم سر اصل موضوعات مطرح شده در توئیتر، اولا در 
موضوع حقابه هیرمند رئیس جمهور موضع تند و غیرمتعارفی 
گرفت و به طالبان هشــدار داد ولی این گروه خودسر به هیچ 
صراطی مستقیم نیست، حقابه هیرمند سالهاست که مطرح است 
و طالبان در گذشته هم که افغانستان را در اشغال داشت عملکرد 
مشابهی داشته است.اختلاف آبی ایران و افغانستان تا سال ۵۱ 
ادامه داشته و در این سال منجر به توافق شده و افغانستان قبول 
نموده که سالانه ۸۲۰ میلیون متر مکعب آب روانه ایران نماید 
ولی بارها به بهانه کمبود بارندگی تخلف نموده ، تا اینکه دولت 
اشرف غنی با ساخت ســد کجکی و بند کمال خان ورود آب 

هیرمند به ایران را سد نمود و رییس جمهور افغانستان ) اشرف 
غنی ( از تهاتر آب با نفت ایران ســخن گفت، لذا اگر چه رفتار 
دولت در مواجه با طالبان قابل نقد میباشــد ولی نمیتوان بدون 

سابقه تاریخی در این مورد سخن گفت و نقد نوشت.
امــا در مورد میدان نفتی وگازی آرش که در ســال ۱۳۴۶ به 
سفارش ایران توســط یک یک شرکت ژاپنی کشف شد نیز 
سال ها بین ایران و همسایگان بر سر مالکیت آن اختلاف بوده 
و کویت هیچ وقت مشترک بودن این مخزن را نپذیرفته وحتی 
حفر چاه اکتشافی توسط ایران در دهه ۸۰ را تجاوز به حریم خود 
قلمداد نموده و اخیرا با سرمایه گذاری مشترک ۷ میلیارد دلاری 
با عربستان در صدد بهره برداری از این میدان را که ذخیره گاز 
آن ۵۸۰ میلیارد مکعب و میزان میعانات آن ۱۳۱ میلیون بشکه 
و ارزش محصــولات آن ۱۴۰ میلیارد دلار تخمین زده شــده 
میباشد ، جالبه که اخیرا عراق هم ادعای شراکت در این مخزن 
نموده ولذا ضروریست که دور از حاشیه و تنش نسبت به ترسیم 
مرزهای دریایی بین سه کشور ایران، کویت و عراق اقدام گردد تا 
سرنوشت این میدان معلوم گردد و فعلا کسی عملیات حفاری و 
اکتشاف انجام ندهد، البته بعضی از کارشناسان نفتی سهم ایران 
از این میدان را اندک میدانند، لذا در این مورد نمی توان بدون توجه 

به سابقه تاریخی این موضوع قضاوت نمود.
در رابطه با قصد آذربایجان برای تصرف دالان زنگ زو هم که 
تاکنون اتفاقی نیفتاده و فعلا تنش فروکش نموده است ، ایران 

نشان داده که به هیچ وجه اجازه تغییر خطوط مرزی را نخواهد 
داد، ضمنا توافق ایران با عربستان و امارات حضور اسراییل را در 
منطقه به چالش کشیده است و پیروزی اردوغان هم نتوانست 
موضع علی اف را تقویت کند، فعلا هم با توجه به موافقت ترکیه 
با عضویت اکراین در ناتو باید شاهد سرد شدن روابط روسیه و 

ترکیه از یکطرف و فشار روسیه به آذربایجان باشیم.
  در توئیت فوق الذکر ادعا شــده که چین نفت ایران را غارت 
می کند و روسیه نیز پای ایران را به جنگ اکراین کشانده است، 
اگر به قول سازمان اپک در ده سال گذشته ایران به علت تحریم 
۴۵۰ میلیارد دلار درآمد نفتی از دســت داده است آیا مقصر آن 
چین بوده است؟ واقعیت این است که در این سالها همین که 
چین چشم خود را بر روی ورود محموله های نفت و محصولات 
پتروشیمی ایران بسته است خدمت بزرگی به ایران کرده ، اگر 
چه دولت چین و شــرکتهای نفتی دولتی چین مشتریان نفت 
ایران نیستند و این معامله با صاحبان پالایشگاه های کوچک 
چین در حال انجام است، فعلا حجم روابط تجاری ایران و چین 
در مقایسه با روابط چین با سایر کشورهای منطقه خلیج فارس 
وزن کمتری دارد و ســهم ما از روابط با چین ناچیز اســت، لذا 
خرید نفت توسط چین برای ما در شرایط فعلی حیاتی و نقش 
مهمی در مقاومت ما در مذاکره با غرب دارد، البته می توان مواضع 
چین و روسیه را در امضا بیانیه مشترک با شورای همکاری خلیج 
فارس را به شدت نقد و آنرا ناقض پیمان شانگهای دانست . زیرا 

حساسیت جامعه در رابطه با بنادر ایرانی خلیج فارس به حدی 
است که آیت الله هاشمی رفسنحانی در یکی از خطبه های نماز 
جمعه این تعبیر را به کار برده است: »برای جداسازی جزایر سه 
گانه از ایران باید از دریای خون گذشت.«به نظر من نقد اصلی را 
باید در مورد گره زدن سرنوشت ملت به جنگ روسیه و اوکراین 
دانست، این روابط باعث شده که در مذاکرات احیا برجام و حتی 
توافق موقت با امریکا دچار مشکل شویم و پیمان ناتو بر علیه 
ایران بیانیه بدهد و خواستار توقف ارسال پهپاد از سوی ایران به 
روسیه گردد.در آیه ۱۹۲ سوره بقره خداوند تعالی فرمان میدهد 
که” ولا تلقوا بایدیکم الی التهلکه” یعنی با دست خویش خود را 
به هلاکت نیندازیم، اغلب کارشناسان روابط بین الملل ، فعالین 
اقتصادی و مردم در این رابطه منتقد حاکمیت هستند، البته جناح 
اصولگرا برای اقناع هواداران و توده طرفدار مدعی هســتند که 
ایران در دو جنگ جهانی اعلام بیطرفی کرد ولی کشور اشغال 
شد و خسارت جدی دید، اکنون دیگر نمی توان سیاست موازنه 
منفی یا مثبت را ادامه داد و لذا ضروریست که برای حفظ نظام 
و کشور سیاست گرایش به شرق را در دستور کار قرار دهیم و 
باهمکاری روسیه و چین یک جبهه مقابله بر علیه اسراییل و 
غرب ایجاد نماییم،در حالیکه کارشناسان ارشد روابط بین الملل 
و جناح های سیاسی غیر اصولگرا معتقدند که“ضدروس و ضد 
امریکا بودن برای ایران خطرناک است واشتباه محاسباتی دراتکا 

به روسیه در دوران گذار باعث نابودی می شود”.

 دبیر ستاد توســعه اقتصاد دانش بنیان سلامت 
معاونت علمی ریاست جمهوری از برنامه این ستاد 
برای بومی ســازی واکسن های اسهال کودکان، 
سرطان رحم و سینه پهلو به منظور کاهش خروج 
ارز از کشور خبر داد و گفت: هم اکنون رتبه نخست 
صادرات دانش بنیان های ایــران مربوط به حوزه 

زیست فناوری است. 
مصطفی قانعی اعلام کرد: بر اســاس آمار و آخرین گزارش 
ســازمان ملل، ایران از نظر تعداد تولید محصولات زیستی در 
دنیا حائز رتبه چهارم است، این درحالی است که در منطقه رتبه 

نخست را داریم.
وی همچنین از صادرات محصولات زیستی ایران به ۱۷کشور 
دنیا خبر داد و تصریح کرد: ایران در حال حاضر رتبه ۱۲ جهانی 

را در شاخص انتشارات علمی دارد.
دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان سلامت معاونت علمی 
ریاست جمهوری در ادامه یادآور شد: رتبه نخست صادرات دانش 

بنیان ها مربوط به حوزه زیست فناوری است.
وی در ادامه با بیان اینکه، بیشترین ارز برای واردات تجهیزات 
پزشــکی مربوط به حوزه تصویربرداری و ســی تی اسکن، 
شــتاب دهنده خطی و تجهیزات مصرفــی مربوط به قلب و 
عروق اســت، از ساخت دستگاه سی تی اسکن توسط یکی از 

شرکت های فناور خبر داد.
قانعی همچنین گفت: هم اکنون چهار دستگاه از شتاب دهنده 
خطی تولید شــده مربوط به یک شرکت فناور کشورمان نیز 

تجاری سازی شده است.وی در عین حال نیاز بیمارستانی کشور 
به دستگاه های شتاب دهنده خطی را ۲۰۰ دستگاه اعلام کرد 
و از ساخت برخی تجهیزات حوزه مصرفی قلب و عروق توسط 

دانش بنیان های حوزه سلامت خبر داد.

دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان سلامت معاونت علمی 
ریاست جمهوری با اشــاره به هزینه سالانه ۵۰۰ هزار میلیارد 
تومانی دولت در حوزه سلامت، بر ضرورت کمک فناوران به 

دولت برای کاهش هرچه بیشتر این هزینه ها تاکید کرد.

قانعی از برنامه این ستاد برای تولید و بومی سازی سه واکسن 
مهم حوزه سلامت شامل واکسن های اسهال کودکان، سینه 

پهلو و سرطان رحم خبر داد.
وی افزود: بومی سازی این سه قلم  تجهیز پزشکی ۶۰۰ میلیون 

دلار جلوگیری از خروج ارز را بدنبال خواهد داشت.
قانعی در توضیح بیشــتری عنوان کرد: واکسن سینه پهلو با 
حمایت معاونت علمی ریاست جمهوری و صندوق نوآوری به 

تولید می رسد.
وی گفت: هم اکنون سالانه ۱.۵ میلیون تولد داریم و هر نوزاد 
نیاز به سه دوز واکسن دارد که تامین این میزان واکسن بیش 
از ۴.۵ میلیون دوز را شامل می شود. ضمن اینکه تولید واکسن 
اسهال کودکان نیز در مراحل نهایی است.وی با اشاره به تولید 
واکسن سرطان رحم توسط محققان کشورمان افزود: واکسن 
ســرطان رحم ۲ ظرفیتی در بازار موجود است و در این طرح 

واکسن ۲ ظرفیتی به ۴ ظرفیتی تبدیل می شود.
دبیر ستاد توسعه اقتصاد دانش بنیان سلامت همچنین با اشاره 
به واردات سالانه ۱۵۰ میلیون دلار انسولین به کشور، از حمایت 
از سه شرکت فعال برای ساخت انسولین مورد نیاز بیماران دیابتی 
خبر داد و گفت: محصولات این شرکت ها سال آینده به بازار 

عرضه خواهد شد.
قانعی همچنین با اشــاره به توافق اخیر سه مجموعه دولتی 
شامل سازمان برنامه و بودجه، معاونت درمان وزارت بهداشت 
و معاونت علمی تصریح کرد : بر این اســاس قرار است دولت 
با هدف کاهش هرچه بیشــتر خروج ارز از کشور ۷۰ درصد از 
قیمت داروهای خارجی را به ساخت محصولات داخلی زیستی 
اختصاص دهد تا این محصولات با کیفیت و استاندارد بین المللی 
 تولید شــوند که در صورت اجرایی شــدن آن شاهد کاهش 
۱.۸ میلیارد دلار واردات محصولات حوزه سلامت خواهیم بود.

۳ واکسن مهم حوزه سلامت در حال بومی سازی است

انعقاد قرارداد ۹۳ طرح نوپا با شتاب  دهنده ها 
مدیر توسعه زیســت بوم از انعقاد قرارداد ۹۳ طرح نوپا با 
شتاب دهنده ها به ارزش ۹۱ میلیارد تومان با حمایت صندوق 
نــوآوری، در برگزاری سلســله رویداد های »دوشــنبه های 

استارت آپی« این صندوق خبر داد.
مدیر توسعه زیست بوم صندوق نوآوری در نشست خبری رویداد »استان آپ« 
با بیان اینکه چهارمین رویداد »استان آپ« در آذربایجان غربی برگزار خواهد 
شد، گفت: پیش از این، سه رویداد »استان آپ« در استان های سمنان، کرمان و 
قزوین برگزار شد. در این رویداد سعی می کنیم شرکت های نوپا و سرمایه گذاران 
بومی استان را به یکدیگر متصل کنیم تا فرایند سرمایه گذاری در طرح های 

فناور استان شکل بگیرد. 
دکتر مصطفی بغدادی با بیان اینکه اولویت اول صندوق نوآوری و شکوفایی در 
یافتن سرمایه گذاران جسور، بازیگران بخش خصوصی استان خواهد بود، افزود: 
البته برای تقویت سرمایه گذاری بر فناوری، از ظرفیت سرمایه گذاران سایر نقاط 
کشور نیز استفاده می کنیم. سرمایه گذاری جسورانه معمولاً محدودیت جغرافیایی 
و فیزیکی ندارند و ما نیز برای اینکه مسیر این نوع سرمایه گذاری را تقویت کنیم، 

سعی داریم از ظرفیت سرمایه گذاری موجود در همه نقاط کشور استفاده کنیم.
مدیر توسعه زیست بوم صندوق نوآوری و شکوفایی اضافه کرد: در این زمینه، 

سلســله رویداد های به هم رسانی را یک فرایند می بینیم. در این فرایند، زمان 
ویژه ای را به شناسایی طرح ها در سطح استان اختصاص می دهیم. این طرح ها 
می توانند دانشگاهی باشند یا اعضای هیئت علمی در سطوح توسعه فناوری برای 

آن اقدامی کرده باشند.
آقای بغدادی خاطرنشان کرد: همچنین هسته های فناور که ممکن است در 
مراکز رشد مستقر باشند یا گروه های شتاب دهنده و صاحبان ایده هایی که از نظر 
اقتصادی جذابیت دارند، همه می توانند در رویداد های به هم رسانی »استان آپ« 
شرکت کنند. ما نیز سعی می کنیم در فاصله زمانی مناسبی، طرح ها را شناسایی 

کنیم. 
وی اعلام کرد: پس از شناســایی این طرح هــا، وارد فرایند ویژه آموزش، 
توانمندسازی، رهبری و مشــاوره خواهیم شد. در این فرایند سعی می کنیم 
صاحبان ایده و شرکت های نوپا را از حداقل یک نقطه نظر، یا در واقع از منظر 
درک بهتر خواسته و نیاز سرمایه گذار و تعامل بهتر با سرمایه گذار تقویت کنیم 
تا بتوانند گفت وگوی مناسبی با سرمایه گذاران داشته باشند. همچنین بتوانند در 
چهارچوب مناسب، طرح های خود را ارائه کنند. سرمایه گذار جسور در چارچوب 

خاصی طرح را می بیند و در صورت تأیید، وارد فرایند همکاری می شود.
وی تأکید کرد: برای توسعه طرح های فناورانه در بخش های مختلف عمر 

یک استارت آپ، ابزار های مختلفی را طراحی کرده ایم. در مرحله تأمین سرمایه 
بذری، صاحبان ایده را به شتاب دهنده های دانش بنیان معرفی و با حمایت از 
این شتاب دهنده ها، به طور غیرمستقیم شرایط تأمین مالی ایده های فناورانه 
را فراهم می کنیم. در مراحل بعدی، مخاطب ما کســانی هستند که ممکن 
است محصولی داشته باشند، بنابراین آن ها را شناسایی و برای تجاری سازی 
محصولاتشان، امکان به هم رسانی با صندوق پژوهش و فناوری و صندوق های 

جسورانه را فراهم می کنیم.آقای بغدادی تأکید کرد: از سوی دیگر در رویداد های 
»دوشنبه های استارت آپی« که رویداد »استان آپ« نیز شکل استانی آن است، 
فضای به هم رسانی میان طرح های فناور و سرمایه گذاران را فراهم می کنیم. 
بااین همه، کار ما به برگزاری رویداد خلاصه نمی شود، بلکه کارگزاران صندوق 
نوآوری تا چند ماه بعد از انعقاد قرارداد نیز در خدمت گروه ها و سرمایه گذارانی 

هستند که ممکن است برخی از طرح ها را پذیرفته باشند. 
وی همچنین در این نشست خبری اعلام کرد، تاکنون ۹۳ طرح استارت آپی 
با مشارکت ۲۷ شتاب دهنده به مبلغ ۹۱ میلیارد تومان با حمایت صندوق نوآوری 
در جریان برگزاری سلسله رویداد های »دوشنبه های استارت آپی« این صندوق 
به سرانجام رسیده است. مدیر توسعه زیست بوم صندوق نوآوری و شکوفایی با 
بیان اینکه تاکنون ۳۰ صندوق پژوهش و فناوری در مجموع بالغ بر ۹۰۵ میلیارد 
تومان در طرح های فناورانه با مشــارکت صندوق نوآوری هم سرمایه گذاری 
کرده اند، گفت: امروز در زیست بوم نوآوری کشور، ۲۸ صندوق جسورانه بورسی 

با بیش از ۵ هزار میلیارد تومان سرمایه حضور دارند. 
به گفته آقای بغدادی، در سلســله رویداد های »پیوند« که از سوی صندوق 
نوآوری برگزار می شود، تاکنون ۱۷ استارت آپ موفق شده اند با شتاب دهنده ها 

قرارداد هم سرمایه گذاری منعقد کنند.

دوربین زیستی برای ذخیره اطلاعات در دی ان ای ابداع شد
محققان روش تازه ای برای دسترسی به قابلیت ذخیره داده ها 

در دی ان ای ابداع کردند.
یک دوربین زیستی تصاویر را در دی ان ای موجودات زنده چاپ می کند و به 
آنها بارکد می زند تا داده ها بازیابی شوند.با توجه به فناوری های متعدد انسانی، 
طبیعت در خصوص ذخیره ســازی اطلاعات بسیار پیشرو است. دی ان ای 
موجودات می تواند اطلاعات را بسیار کارآمدتر از هر سیستم ساخت انسان کار 
کند و حدود ۲۱۵ میلیون گیگابایت داده را در یک ماده یک گرمی ذخیره کند.

علاوه بر آن در شرایط مناسب، اطلاعات ممکن است تا هزاران سال و حتی 
بیشــتر باقی بمانند. بنابراین تعجبی ندارد که محققان به دنبال روشی برای 
ذخیره اطلاعات روی دی ان ای هستند.البته در این مسیر موانعی هم وجود 

دارد. ساخت دی ان ای مصنوعی وقت گیر است و همچنین نتیجه حاصل 
ممکن است شکننده باشد. به همین دلیل استفاده از آن در مقیاس وسیع کار 
دشواری است.درهمین راستا محققان دانشگاه ملی سنگاپور روشی نوین برای 
نوشتن داده ها و خواندن آن از روی دی ان ای ابداع کرده اند. این روش مانند 
یک نسخه زیستی از دوربین دیجیتال عمل می کند و به همین دلیل »باک 

کم«)BacCam( نامیده شده است.
پو چوه لو محقق ارشد تحقیق می گوید: تصور کنید دی ان ای سلول یک 
فیلم عکاسی فراوری نشده است. ما با استفاده از روش اپتوژنتیک توانستیم با 
چاپ سیگنال های نوری روی فیلم دی ان ای فعالیت سلول ها را کنترل کنیم.
اپتوژنتیک تکنیک کنترل فعالیت سلول ها با نور است که مشابه مکانیسم شاتر 

دوربین عمل می کند. در اصل لیزرهایی با نور قرمز و آبی برای فعال سازی 
ژن در باکتری های مهندسی شده به کار رفتند که داده ها در دی ان ای آنها را 
رمزگذاری می کرد. روش های فعلی بارکدگذاری برای برچسب زدن داده ها با 
تگ هایID خاص به کار گرفته شد تا بتوان با کمک الگوریتم های ماشین 

یادگیری آنها را بازیابی کرد.
محققان در آزمایش ها نشان دادند سیستم باک کم را می توان برای ثبت 
و ذخیره ســازی چند تصویر به طور همزمان به کار برد. علاوه بر آن استفاده 
از باکتری زنده به جای ســاخت یک دی ان ای مصنوعی ساده تر، ارزان تر 
 و قابل قیاس تر اســت. همچنین این سلول ها را در شرایط عادی راحت تر 

می توان زنده نگه داشت.

آغاز اجرای طرح تجمیع چاپ و توزیع شناسنامه ها  تشدید رقابت شیائومی با سامسونگ در هند

شرکت چینی شیائومی به دنبال تقویت فروش تلفن هوشمند 
در هند و پس گرفتن برتری از شــرکت کره ای سامسونگ 

است. 
فروش تجارت الکترونیکی در هند از طریق آمازون و فلیپ کارت والمارت، 
در ســال های اخیر افزایش پیدا کرده و به شیائومی و برندهای دیگر کمک 
کرده است، حضورشان را در این کشور که با ۶۰۰ میلیون کاربر تلفن همراه، 

سریع ترین نرخ رشد را در میان بازارهای دیگر دارد، توسعه دهند.
اما هر چند ۴۴ درصد از فروش تلفن هوشمند در هند اکنون به صورت آنلاین 
اســت اما فروش از طریق شعبه های فروشگاه هم، بخش بزرگتری مانده و 
شیائومی انتظار دارد رشد بیشتری پیدا کند. مورالیک ریشنان  بی، مدیر واحد 

هندی شیائومی در این باره گفت: موقعیت بازار ما در بخش فروش فیزیکی، 
بسیار کمتر از فروش آنلاین است. در فضای فیزیکی، رقیبان دیگری وجود 

دارند که عملکرد نسبتا خوبی داشته و سهم بازار بزرگتری دارند.
طبق آمار شرکت کانترپوینت ریسرچ، تنها ۳۴ درصد از فروش واحد هندی 
شیائومی، امسال از شعبه های خرده فروشــی بوده و باقی آن از طریق وب 
ســایت ها بوده است. در مقابل، ۷۵ درصد از فروش سامسونگ از فروش در 
فروشگاه است.شیائومی قصد دارد شبکه فروش خود را فراتر از ۱۸ هزار شعبه 
فعلی گسترش داده و شراکت با فروشندگان دیگر را برای عرضه محصولات 
دیگر مانند تلویزیون ها یا دوربین های امنیتی شیائومی که با رقابت کمتری روبرو 
هستند، توسعه دهد.مدیر واحد هندی شیائومی گفت: بعضی از فروشگاه های 
همکار این شرکت، برند نارنجی شیائومی را بیرون از فروشگاه خود به نمایش 
گذاشته اند اما برندهای رقیب را به شکل برجسته تری در داخل فروشگاه قرار 

داده اند و این شرکت به این مسئله بازاریابی رسیدگی خواهد کرد.
تلاش شیائومی برای توسعه فروش غیرآنلاین، ماه ها پس از آن روی می دهد 
که این شرکت موقعیت برتر خود در این بازار را به سامسونگ واگذار کرد. این 
غول کره جنوبی ۲۰ درصد سهم در هند دارد اما شیائومی که از نظر تاریخی، 

به بخش گوشی های ارزان قیمت متمرکز بوده است، ۱۶ درصد سهم دارد.
یک چالش مهم دیگر برای شیائومی، مسدود شدن ۶۷۳ میلیون دلار دارایی 
این شرکت توسط یک سازمان فدرال هندی در سال گذشته به ظن ارسال 

غیرقانونی پول به نهادهای خارجی تحت پوشش پرداخت حق امتیاز است.

معاون فنی شرکت ملی پســت از راه اندازی و اجرایی شدن 
ســرویس گردآوری چاپ و صدور شناسنامه های هموطنان 
سراسر کشور در تهران با مجری گری منطقه پستی جنوب 

تهران از اول مرداد سال جاری خبر داد.
نشســت کارگروه مشترک توســعه همکاری ها بین شرکت ملی پست 
و ســازمان ثبت احوال کشور برگزار شد.معاون فنی و بازرگانی شرکت ملی 
پست ضمن ابراز خرسندی از توسعه همکاری ها با سازمان ثبت احوال کشور، 
گفت: »شرکت ملی پست با توجه به فراهم شدن زیر ساخت ها و حرکت به 
ســمت هوشمند سازی، از گسترش همکاری با تمامی سازمان ها، ارگان ها 
و ... استقبال می کند.«احمدی افزود: »راه اندازی سرویس متمرکز و تجمیع 
چاپ شناسنامه های هموطنان سراسر کشور در تهران، سرآغازی برای ایجاد 
سایر سرویس های متمرکز پستی در پنجره واحد خدمات الکترونیک است، که 
اجرای این قبیل خدمات از طریق شرکت ملی پست، کاهش رفت و آمد های 
غیر ضروری درون شــهری و جلوگیری از اتلاف منابع و هزینه ها، کاهش 
آلودگی هوا و افزایش سرعت خدمات رسانی به مشتریان تمامی سازمان ها، 

ارگان ها و سایر نهاد ها را به دنبال خواهد داشت.
در ادامه مدیرکل پست استان تهران نیز با اشاره به اینکه شبکه پستی کشور 
در سنوات گذشته، تجارب خوبی در همکاری با ثبت احوال داشته است، گفت: 
»در حال حاضر پست تهران با آمادگی کامل، سرویس چاپ و توزیع متمرکز 
شناســنامه را در تهران اجرایی کرده و خدماتی با کیفیت، به مشتریان ارائه 

می نماید.«مدیر کل دفتر برنامه ریزی، نوسازی و تحول اداری سازمان ثبت 
احوال ضمن تقدیر از فرایند خدمات رســانی شرکت ملی پست، بیان کرد: 
»سازمان ثبت احوال پس از جلسات متمادی و توجیهی که با حوزه معاونت 
فنی و بازرگانی شرکت ملی پست برگزار کرده، خواستار افزایش همکاری ها در 
حوزه های مختلف و استفاده از ظرفیت شبکه پستی کشور در اجرای سرویس 
صدور شناسنامه به صورت متمرکز در تهران و توزیع شناسنامه ها به کل کشور 
است.« طرح تجمیع چاپ و توزیع شناسنامه های هموطنان، پیش از این تنها 
در سطح تهران اجرا می شد که پس از بررسی های انجام شده، با هدف سهولت 
خدمات رسانی به مشتریان ثبت احوال و افزایش رضایتمندی مردم با انعقاد 

قرارداد کشوری به صورت متمرکز در استان تهران آغاز به کار می کند. 
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